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ZÁPIS
z 27. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 19.08.2013

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 18 (16.05 hod.), 19 (16.15 hod.)
Omluveni : Ing. František Šlapanský, Kamila Poláchová, 
Přišli později : Ing. Miloslav Souček (příchod 16.15 hod)

Zapisovatelka : Bc. Lucie Vyžrálková
Ověřovatelé zápisu : Ing. Vladimír Lang, PharmDr. Marie Strieglerová
Návrhová komise   : Marie Štolpová, Mgr. Taťána Škarková, Ing. Josef Blaha, 

  Mgr. Jan Košíček 

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-
VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

27. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 18 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – program je doplněn o dodatečné materiály. Navrhuji jednu změnu. Vzhledem k přítomnosti 
zástupce společnosti AZ – Pokorný, přesuneme bod č. 10 za bod č. 2 – interpelace. Jde o můj návrh. 
Má někdo další něco k programu? Ne. Nechávám tedy hlasovat o programu dnešního zasedání, který 
jest změněn. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu. : Ing. Vladimír Lang, PharmDr. Marie Strieglerová

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Marie Štolpová, Mgr. Taťána Škarková, Ing. Josef 
Blaha, Mgr. Jan Košíček 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta - Zápis z minulého zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny žádné 
připomínky, pokud nejsou ani teď, bude tedy uložen do archivu. 

2. Interpelace
Starosta – panu Vybíralovi byl zaslán materiál o pomnících. Táži se, zda takováto odpověď stačí. Pan 
Vybíral – není dostačující. Místostarosta – V této chvíli je připravován dodatek č.4 k Letnímu koupa-
lišti, který řeší změny některých položek, které neměly vliv na cenu, či ji dokonce snižovali (např. jiný 
typ svítidla či zárubní) a  odstraňují se položky, které se nerealizovali např. výsadba stromů. Na straně 
víceprací  byly v týdnu před dokončením stavby objednány madla do prostoru pro invalidy, které ne-
byly součástí soutěženého rozpočtu, ale byly nutné k uvedení do zkušebního provozu. Celkově bude 
dodatek č.4 znamenat snížení celkové ceny a je připravován na zářijové zastupitelstvo. Od 15.7.2013 
začala firma MBM Trade pracovat na kanalizaci v Polánce. Do 15.9.2013 by měla být hotova v části 
průtahu Polánkou a do konce roku na ostatních místních komunikacích mimo ulici Řeznovická, po 
které je nyní vedena objízdná trasa na Ivančice. Průtah Polánkou rekonstruuje firma Skanska, která 
začala intenzivně pracovat na ulici Nová a v místě budoucí kruhové křižovatky, která již vzniká pod 
nynější křižovatkou Krumlov - Ivančice – Dukovany. Zároveň bych chtěl poděkovat osadnímu výboru 
v Polánce za úzkou spolupráci při těchto stavbách. Pan Procházka – občané z Rokytné se na mě obrá-
tili z důvodu kácení akátového lesa Městskými lesy, jde o lokalitu vodovodu. Měli strach, že se ty re-
zervoáry vody zničí. Požádali mě, jestli bych nekontaktoval pana Ing. Rozmahela, který poté udělal 
místní šetření, opatření. Občané mě poprosili, zda by nemohli dostat záruku, že když se s těmi prame-
ništi něco stane, že se to vše uvede do původního stavu. Dle Ing. Rozmahela byly ty akáty hodně pře-
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rostlé. Dřív se ty stromy kácely mladší, takže to nemohly poničit. Dělalo se to ručně. Mají proto strach, 
že by ten vodovod mohl zaniknout, což by si myslím, byla škoda. Měli bychom se na to podívat, např. 
to oplotit. Dále je tam ještě druhý vodovod, od Mariánské studánky. Ten vytíká pod kopcem. Je něja-
kej přerušenej. Snad i v zimě praskl. Nemyslím, že by to stálo moc peněz. Starosta – ke kácení akátů 
– to jsme s hajným řešili s tím, že dojde k nápravě, pokud dojde k porušení, vše uvedou do původního 
stavu. Ve chvíli, kdy bude akce kácení stromů ukončeno, s ředitelem SMM se tam zajedeme podívat 
a zjistíme aktuální stav. Zda je tam i nějaké oplocení, kde to vůbec je, atd. Následně budeme vše řešit. 
Jakékoliv prameniště vody je potřeba zachovat. Další věc jsme projednávali s předsedkyní Osadního 
výboru Ing. Dobešovou. Je třeba si uvědomit, že tato užitková voda slouží pro dvě nemovitosti (zalíva-
jí s ní na zahrádce). Domluvili jsme se spolu na tom, že ti lidé, kteří ji využívají si musí zjistit, kde to 
je (ta porucha) a následně se tam zajedeme podívat. Nedovedu si představit, že tam týden budeme 
s ředitelem SMM hledat poruchu pro užitkovou vodu, pro dvě nemovitosti na zalévání zahrádek. Nijak 
to nezlehčuji, ale zároveň je potřebná mnohem větší aktivita majitelů těchto nemovitostí. Uzavřu to 
tím, že ano, dojde k návratu do původního stavu toho vodovodu tak, aby byl funkční (uvedení do tako-
vého stavu tak, aby došlo k zachování dvou těchto zdrojů. Pan Procházka – měl jsem za to, že ten 
vodovod z Mariánské studánky vytíká normálně, takže ho mohou používat všichni, nejenom dvě ne-
movitosti. Starosta – v praxi tyto dvě nemovitosti. Tyto dva zdroje zachováme. Náprava je nutná.   

Příchod -  SOUČEK Miloslav, Ing. (16.15 hod) – nyní zastupitelů celkem 19 členů. 

Pan Vybíral – ptají se mě občané z Rakšic, proč je zavřené multifunkční hřiště v Rakšicích v průběhu 
prázdnin? Starosta – multifunkční hřiště je zavřeno z to z důvodu, že se mění pronájemce v Orlovně. 
Ve chvíli, kdy nájemce bude, hřiště bude zprovozněno. Pan Vybíral – no, je to tři týdny zavřeno.   
Ing. Kocanda – je to tak, jak říká pan starosta. Měníme nájemce. Nyní je přechodné období, není ale 
problém otvírat to hřiště pro zájemce. To funguje pořád, chodíme to otvírat. Kdo chce, na hřiště se 
dostane. Pan Vybíral – no já jen, že už třikrát mě zastavili a ptali se proč je zavřeno z technických 
důvodů. Dobře, budu je posílat za tebou. Potom bych chtěl tady k tomu pomníku. Já jsem nepožadoval 
elaborát, je zbytečnej. Já jsem upozorňoval na havarijní stav toho pomníku. Na fotkách to vypadá hez-
ky. Já to nafotil. Sem tam tam proběhnou děcka, na kole projedou. Starosta – četl jste vůbec ten mate-
riál? Měl byste si uvědomit to, že takovýchto pomníků je v Moravském Krumlově podle toho seznamu 
velké množství. Za 4 nebo 5 let zpátky se jich opravila převážná většina. A to ty, které byly 
v nejhorším a nejkatastrofálnějším stavu. Dokonce jsme opravovali i ty, které byly někde u Jamolic. Je 
potřeba si to přečíst pozorně. Řekli jsme, že je v úmyslu ho opravit. Pan Vybíral – je to nebezpečný, 
tam děcka proběhnou, projedou na kole. O tohle jde. Spadne to na něho, jak se budete tvářit? O to mi 
šlo, ne o to, kolik se jich opravilo. To já všechno vím, ale mně jde o to, jestli je tento stav bezpečnej. 
Schválně se na to zkuste podívat. Zepředu to vypadá, že je to v pohodě. To je jak na té škole, jak jsme 
byli. To taky bylo všechno v pohodě. Ing. Kocanda – to je ten před tou školou? Pan Vybíral – tys 
tam neviděl žádný děcka běžet, nedej bože, aby tam neběžely tvoje zrovna. Mně šlo o to, že je to ne-
bezpečný, mně nešlo o to, kdy se to bude opravovat. Zabezpečit to, aby to někomu neublížilo. Staros-
ta – ještě jednou. Je v úmyslu to co nejdříve opravit, ale postupuje se podle nějakého systému, který 
jest navržen a který určil ty pomníky a kříže, které jsou v nejkatastrofálnějším stavu. To jsme se vám 
tím snažili říct. Myslím, že je to docela srozumitelné. Až se Ing. Stejskalová vrátí z dovolené, znovu na 
základě vaší interpelace tam pojedeme, podíváme se, zda je v horším stavu než jiné kříže. Pan Vybíral
– zkus to pustit (myslí fotky – prezentaci). Ing. Blaha – na posledním ZM mi byla přislíbena jakási 
zpráva ohledně vystoupení,  možnosti vystoupení ze svazku. Starosta – ano. Tato zpráva ještě není 
hotová a to z toho důvodu, že příští pondělí jedu znovu na jednání do Jihlavy. Můžeš jet klidně 
s semnou. Jihlava, jako město, vystoupilo ze svazku Vodovodů a kanalizací. Mám schůzku s jejich 
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právníkem a budeme řešit, zda vystoupení je možné či není. Zároveň je odeslán dopis na Svazek 
v Třebíči. Na něj nemám dosud odpověď, budu to urgovat. V této chvíli bych ti posílal jen to, co již 
bylo zmíněno. V pondělí očekávám z jednání s právníkem města Jihlava informaci k tomu, jakým způ-
sobem a zda je to vůbec řešitelné. Abychom si mohli spravovat naši vodu. Ing. Blaha – JUDr. Hu-
sáková nějakou zprávu vypracovala, ta byla slíbena, že bude předložena. Starosta – nechtěl jsem dávat 
poloviční informace. Nemám s tím žádný problém, celou složku ti můžu ukázat, jen v této chvíli neby-
la tato informace ani v RM, protože RM je zítra. Tak aby to bylo kompletní. Aby nevznikla nějaká 
panika či přehnané naděje, proto raději volím cestu přesných a jasných informací. Ing. Blaha – A Jih-
lavě se to teda povedlo? Starosta – je to velice komplikované, protože Jihlava vystoupila, chce zpět 
svůj majetek, ale ještě ho nedostala. Usnesením valné hromady jest rozhodnuto, že by jí měli majetek 
vrátit, předseda svazku to nepodepsal, je tedy stále v majetku svazku. Zároveň si Jihlava udělala kon-
cesní řízení s tím, že zjistila, že chtějí dvojnásobný pronájem (400 mil./800 mil. Kč), paradoxně jim 
nejlepší cenu dala Vodárenská. Chci podávat přesné a jasné informace o tom, jakým způsobem by se 
toto dalo řešit. Víc o tom nechci v této chvíli mluvit. Mgr. Košíček – chtěl bych ještě poprosit, co se 
týče splavu a náhonu – už jsme to tu jednou probírali. Vím, že MěP a odbor životního prostředí (OŽP) 
činili nějakou nápravu, víceméně by možná bylo dobré se obrátit na povodí Moravy. Ten splav je 
v dost ubohém stavu. Jsou tam vyvalené kusy betonu. Je tam velký nálet rostlin. Na jaře, jak by šla 
velká voda, by tam mohl vzniknout velký problém. Chci tedy jen poprosit, zda by se ta situace s tou 
elektrárnou nemohla řešit nějak jakoby koncepčněji, protože k tomu černému odběru a neustálému 
vypouštění a napouštění toho splavu jakoby dochází. Večer se splav vypustí, ráno napustí, jakože je 
všechno v pořádku. Samozřejmě, nikdo z nás nemá čas se tam každý den chodit dívat, jestli ta voda je 
v té řece či není. Vždy je náprava přislíbena, ale to je jakoby o slibu a zase se to nějakým způsobem 
nedaří. Starosta – v této chvíli vstoupíme do jednání přes OŽP, s majitelem, s Povodím Moravy, maji-
telem elektrárny, tak, aby došlo k nápravě. Je možné korigovat činnost té elektrárny nějakým naším 
rozhodnutím? Ing. Raboň - manipulační řád se musí dodržovat. Starosta – podíváme se na to tak, 
abychom zajistili odpověď řádně, dle zákona do 30-ti dnů. 

10. Projekt AZ – Pokorny Trade s.r.o. - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Příchod zástupce firmy – pana Vespalce. 
Starosta – představuje materiál – čte důvodovou zprávu : Projekt firmy počítá s vytvořením další vol-
ných pracovních příležitostí velice odborných profesí pro cílovou skupinou v rámci trhu práce - mla-
dých absolventů VŠ. Pro umístění reprezentačního sídla společnosti hovoří i dlouhodobé snahy města 
o rozšíření nabídky možností volných stavebních pozemků i pro výstavbu RD a intuitivního postupné-
ho doplňování zařízení občanské vybavenosti (držení kapacity a sítě předškolských zařízení a ZŠ, ob-
nova sportovišť včetně výstavby nových – letní koupaliště, DiscGolfové hřiště ). Tento materiál již 
projednala na své 54. schůzi konané dne 30.7.2013 RM, která přijala usnesení, kterým ZM doporučuje 
ZM vstoupit do vzájemné spolupráce s jmenovaným subjektem a podpořit předložený projekt společ-
nosti na rozšíření firmy v lokalitě Na Kačence z důvodu priority podpory projektů nových technologií 
a inovací s ohledem na budoucí rozvoj a vytvoření dalších pracovních míst ve městě. Zároveň zadala 
zpracovat investiční záměr na vybudování IS v této lokalitě pro potřeby stanovení finanční náročnosti 
projektu. RM považuje předložený projekt za jednoznačně přínosný pro budoucí rozvoj města. Roz-
hodnutí ve věci je dle § 84 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, v pravo-
moci ZM. Mgr. Lang – nemám nic proti této firmě, proti tomuto záměru. Myslím si, že je to výborná 
věc, že se tu někdo snaží investovat, firma, která má už dlouholetou tradici. Ne zrovna AZ Pokorný 
Trade, ale předpokládám, že když mají stejné majitele, že to bude ve stejných šlépějích, ta firma fun-
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govat. Ale to usnesení mi přijde hodně všeobecné. Ta naše pomoc, v čem bude naše pomoc spočívat?
Vybudování inženýrských sítí,…?  Starosta – v této chvíli je zcela záměrně znění usnesení formulo-
váno tímto způsobem a to z toho důvodu – jestliže ZM odsouhlasí spolupráci s firmou AZ Pokorný, 
bude přesně specifikováno investičním záměrem, co jest potřeba udělat. Následně předložíme 
v projektu, jakým způsobem ta spolupráce bude vypadat. Především se jedná o vybudování kanalizace 
na „Kačenku“, vybudování přístupového chodníku,… Jakmile dojde ke schválení, bude vše řádně spe-
cifikováno. Vše bude řešit projektová dokumentace. Proto je to takto prozatím zcela záměrně formulo-
váno, všeobecně tak, aby ZM řeklo ano-chceme, ne-nechceme. Mgr. Lang – počítá s tím územní plán? 
Starosta – ano, jde o průmyslovou zónu. Proto jde o vhodné umístění. Mgr. Košíček – líbí se mi tento 
návrh. Sám za sebe bych určitě projekt podpořil. Myslím, že jde po dlouhé době o činnost, která vý-
razným způsobem nebude zatěžovat okolí Mor. Krumlova žádné bioplyny, žádné šílené stohy kamió-
nů, slámy, kejdy a podobně. Myslím, že se jedná o činnost vysoce sofistikovanou a mohlo by to do 
budoucna pro Krumlov znamenat, že se sem přece jenom začnou stěhovat lidi, kteří budou mít Krum-
lovu co nabídnout. A myslím, že firma AZ Pokorný, tím jak se rozvíjí v Čermákovicích, by Krumlovu 
jen pomohla. Ing. Kocanda – pan Pokorný se rozhodoval z vícero variant. Jsem rád, že ta volba proza-
tím směřuje do Moravského Krumlova. Za vedení města (byl jsem určen k jednání) jsem panu Pokor-
nému říkal, že jsou velkým přínosem. Všechny strany, které jsou zastoupeny v ZM, měly v programu 
podporu podnikání a vytváření nových pracovních míst. Víte, jak to v Krumlově je s vytvořením jaké-
hokoliv nového pracovního místa. Navíc, tento projekt je zaměřen na vývoj. Jde o ojedinělý projekt 
pro Krumlov (do vývoje vstoupí i studenti). A z úřadu bychom se k němu měli postavit a podpořit jej. 
Jsem přesvědčen, že styčné body dokážeme najít a ten projekt podpoříme tak, aby se realizoval a to 
v co nejkratší době. Ing. Mokrý – po dlouhém čase konečně smysluplný projekt. Je tam průmyslová 
zóna, byly tam konány pokusy dokončit tuto zónu tím, že tam budou inženýrské sítě. Je tam jakýsi 
nájezd cesty. Rozbilo se to na neústupnosti vlastníků pozemků. To bude největší problém, možná. To 
si ale musí vyřešit firma. Když město řekne A, musí říct i B. Jsem proto, aby se řeklo ano. Ale musíme 
vybudovat inženýrské sítě, město musí vybudovat komunikaci. Vzpomeňte si na to, jak jsme řešili 
chodník, aby nechodily spousty mládeže na „Kačenku“ po silnici. Protože hrozilo nebezpečí nejedno-
ho úrazu, ale to bylo neprůstřelné. Myslím, že vlastníci změní svá stanoviska a dopadne to ku prospě-
chu věci. Starosta – ano, děkuji za tu poznámku. Ing. Kocanda – mluvil jsem s panem Pokorným. 
Ten chodník není zas takový problém, jde o přístupovou komunikaci. Předpokládá, že se tam bude 
především jezdit autem, udělají se parkovací místa. Jde především v této fázi o inženýrské sítě. A co 
mám informace, tak předběžné smlouvy s majiteli pozemků již existují. Toto je věcí investora. Po měs-
tě se chtějí inženýrské sítě. Mgr. Lang – chci se zeptat s kolikati lidmi počítáte do střediska vývoje? 
Kolik tam může být zaměstnanců. Vím, je to otázka předběžná.. Pan Vespalec (zástupce firmy) – je to 
otázka velice brzká, nemůžu vám v této chvíli říct, ale dnes u nás ve vývoji pracuje cca 10 lidí. Roz-
hodně půjde o rozšíření. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje společnou spolupráci s firmou AZ-Pokorny Trade, s.r.o., Čermákovice 20, 671 73 
Tulešice, IČ:29368413 při realizaci projektu rozšíření firmy umístěné v lokalitě Na Kačence, a to 
z důvodu priority podpory projektů zabývajících se inovacemi resp. zaváděním nových techno-
logií do praxe s příznivými dopady na další rozvoj města, zvláště s vytvořením dalších volných 
pracovních příležitostí.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., SOUČEK Milo-
slav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 – BLAHA Josef, Ing.

Odchod zástupce firmy – pana Vespalce. 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM Morav-
ský Krumlov.

4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

 Usnesení z 51 schůze RM konané dne 28.05.2013
 Usnesení z 52. schůze RM konané dne 11.06.2013 

Ing. Blaha – pro začátek bych uvedl – Rada se konala 28.05.2013, dnes máme měsíc srpen, tzn. že je 
to dost pozpátku, možná by bylo lepší usnesení dávat dřív. Mělo by být zpracované do nějakých 10-ti 
dnů, tak je to uvedeno v zákoně. Ale to bych nechal stranou. Chci se zeptat na některé nekonkrétní 
body. 51. RM bod 5 - RM schválila smlouvu o dílo – dalo by se k tomu něco říct? Místostarosta – jde 
o zabezpečení proti povodním, protipovodňová opatření. V rámci toho se instaloval i nový srážkoměr 
a tady jde tedy o údržbu toho srážkoměru. Tzn. demontáž na jaře, demontáž na podzim a jeho kalibra-
ce. Tajemník – je to v rámci dotačního titulu, spojené s rozhlasy, s protipovodňovým digitálním plá-
nem. Šlo o speciální zařízení. Jedním z nich je srážkoměr, který se musí kalibrovat, aby to průběžně 
měřilo. Ta služba musí být zabezpečená servisem a tento subjekt servis zabezpečuje. Ing. Blaha –
smlouva se společností E.ON Distribuce – jde o další bod, dodatek č. 3 – taky nekonkrétní. Starosta –
dle mého názoru jde o smlouvu, která řeší připojení na E.ON. Odkud vám v tuto chvíli říct nemohu, 
samozřejmě to vyhledáme, není to problém říct – odkud/kam. Odpovíme do 30-ti dnů. Ing. Blaha –
dále bych poprosil o smlouvy o dílo se společností PKS stavby na opravy silnic a ulic : Dělnická, Rak-
šická, příjezdy k nemovitostem č.p. 592,… Místostarosta – bylo to v rámci kanalizace, kdy se opra-
vovaly komunikace, tak aby se opravovaly celoplošně, prošlo to i zastupitelstvem. Jde o ulice, které 
jsou uvedeny. Ing. Blaha – chtěl bych jen nahlídnout do těch smluv. Bod 24 - projekt Discgolfové 
hřiště – zda by také bylo k nahlédnutí. Zajímalo by to víc lidí než jen mě. Starosta – projekt  bude 
projednán v Radě města, následně bude předložen na zasedání ZM Ing. Blaha – RM souhlasí – bod č. 
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4 – se složením výběrové komise – jestli ušetříme tím, že neuvedeme k čemu je to výběrová komise? 
Starosta – dobře. Zjistíme, napíšeme vám. Ing. Blaha – 52.RM / bod 9 - zřízení věcného břemene u 
vlastníků garáží. Pan Kabelka – nevím, nedokážu teď říct. Ing. Blaha – bod 11 – dosavadní nájem-
kyně mění byt 2+1 za byt 1+1, jestli to dobře chápu, nájemné bude platit stejné jak v bytě 2+1? Pan 
Kabelka – nájemné se platí. Bude platit nájemné, které odpovídá tomuto bytu. Ing. Blaha – tady je 
napsáno, že nájemné bude zachováno ve stejné výši. Pan Kabelka – to je myšleno za byt 1+1 pravdě-
podobně. Ing. Blaha – materiál z 11.06.2013, projednávalo se to před posledním ZM a poslední dva 
body hovoří o jakémsi záměru a už jednání s Radou Jihomoravského kraje ohledně sociálního bydlení. 
Pak jsme se o tom bavili v diskuzi. Je to v tom hotelu? Starosta – ano. Deklarovali jsme písem-
ně….přijde dopis z JmK, který se táže, jestli uvažujeme o tomto typu sociálního bydlení. Odpověděli 
jsme ano, uvažujeme. Ing. Blaha – o kterém typu sociálního bydlení? Starosta – no jde o ten typ, kte-
rý je tu přesně napsán – čte : ano, uvažujeme o rozšíření kapacity stávajících sociálních služeb. Ing. 
Blaha – tady je napsáno, že podporujeme záměr rekonstrukce nebytových prostor v centru města za 
účelem… Starosta – odpověděl jsem na začátku, ale příliš jsem to nezdůrazňoval. Ano, přemýšlíme 
o hotelu. Ve chvíli, kdy tam bylo NA PRODEJ, tak jsme jednali s paní majitelkou, ale nedospěli jsme 
zatím v jednání k nějaké dohodě, protože nám sdělila, že má nějaké zájemce. Od té doby cedule zmize-
la, je doba dovolených, nespojili jsme se. Ing. Kocanda – stálo by za to, aby v těch zápisech bylo vše 
uvedeno více konkrétněji. Já se přiznám i sám, když se na to dívám a schvalovali jsme to tu, že si to 
taky nedokážu vybavit. Když to bude dle zákona více konkrétnější, na tyto dotazy se pak nemusí od-
povídat. 

Návrh usnesení :

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov. 

5. Zápis z 24. schůze Finančního výboru – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, předseda FV (mate-
riál dodán dodatečně)

Ing. Mokrý –
Program:

1. Projednání rozpočtových opatření

2. Informace o rozpočtových příjmech za leden až červenec 2013

3. Různé

Schůzi zahájil a vedl Ing. Lang, konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

Ad 1)

Finanční výbor projednal předložená rozpočtová opatření č. 20-25/2013, vysvětlení k jednotlivým roz-

počtovým opatřením podala Ing. Florianová, popř. člen RM Ing. Kocanda.

Usnesení:

Finanční výbor bere na vědomí provedená rozpočtová opatření č. 20/2013 a 22/2013 v předloženém 

znění a doporučuje ZM jejich schválení.

Finanční výbor doporučuje ZM schválit rozpočtová opatření č. 21, 23, 24 a 25/2013 v předloženém 

znění.
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Ad 2)

Finanční výbor byl informován o plnění příjmů v oblasti sdílených daní a současně o očekávané sku-

tečnosti k 31.12.2013. Bylo konstatováno, že se předpokládá zapojení očekávaného převisu ještě do 

rozpočtu roku 2013, přičemž finanční prostředky by měly být směřovány na opravy silnic a chodníků 

ve městě (příspěvek pro Správu majetku města).

Usnesení:

Finanční výbor bere na vědomí informaci o plnění příjmů v oblasti sdílených daní.

Ad 3)

V návaznosti na předcházející informaci finanční výbor diskutoval o stavu komunikací ve městě.

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 24. schůze Finančního výboru ze dne 14.08.2013.

6. Rozpočtová opatření č. 20 - 25/2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – jen připomínám a měli by si to zastupitelé uvědomit – pokud budou schváleny smlouvy 
v následných materiálech, tak schvalujeme přijetí dotačních peněz v celkové výši 13.205.000,- Kč do 
tohoto města. 

Rekapitulace rozpočtového opatření č.20/2013
- příjmová část rozpočtu + 142,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 142,0  tis. Kč

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 20/2013 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15– JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 4 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 21/2013
- příjmová část rozpočtu - 328,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu - 328,0 tis. Kč

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 21/2013 v předloženém znění.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 22/2013
- převody v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 22/2013 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 3 - BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, VYBÍRAL Josef 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 23/2013
- příjmová část rozpočtu + 8 801,9 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 8 801,9 tis. Kč

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Rekapitulace rozpočtového opatření č. 24/2013
- převody v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 24/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., SOUČEK Milo-
slav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 – BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 25/2013
- příjmová část rozpočtu + 4 000,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 4 000,0 tis. Kč

Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních:

obecná investiční rezerva 234,00
investiční rezerva k přerozdělení 58,00
provozní rozpočtová rezerva 1 175,00
rezerva pro projekční činnost 1 220,00

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 25/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

7. Účelová dotace MFČR „Letní koupaliště (Sídliště Mor. Krumlov)“ - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta - Město Moravský Krumlov obdrželo dne 7.8.2013 „Změnu rozhodnutí – Rozhodnutí o po-
skytnutí dotace na investiční akci Letní koupaliště (sídliště Moravský Krumlov)“. Změna rozhodnutí 
reaguje na skutečné čerpání mimořádné dotace na tento účel v roce 2012 a poskytuje mimořádnou do-
taci ve výši 4 000,00 tis. Kč pro rok 2013.  Na základě předchozích projednávání v ZM města předklá-
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dám ke schválení přijetí této dotace. Realizaci projektu a zapojení města do dotačního programu 
schválilo ZM na svém zasedání dne 26.9.2011.
Rozpočtově je přijetí dotace řešeno rozpočtovým opatřením č. 25/2013.

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje přijetí mimořádné investiční dotace ve výši 4 000 tis. Kč na akci „Letní koupaliště 
(sídliště Moravský Krumlov).

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

8. Smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP v rámci Operačního programu ŽP (MŠ Husova, ZŠ 
Klášterní) - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Smlouvu č. 12123583 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na in-
vestiční akci „Zlepšení energetických vlastností MŠ Husova, Moravský Krumlov“

Základní dotační ukazatele:
- celkové způsobilé výdaje          4 057 055,00 Kč
- celkové nezpůsobilé výdaje          3 164 740,16 Kč
- celkové výdaje          7 221 795,16 Kč

- podpora Fondu 202 852,75 Kč
- prostředky Fondu soudržnosti          3 448 496,75 Kč
- podpora celkem          3 651 349,50 Kč (tj. 90% způsobilých výdajů)

2. Smlouvu č. 12119363 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na in-
vestiční akci „Zlepšení energetických vlastností ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov“

Základní dotační ukazatele:
- celkové způsobilé výdaje 5 722 640,00 Kč
- celkové nezpůsobilé výdaje 6 022 126,04 Kč
- celkové výdaje           11 744 766,04 Kč

- podpora Fondu    286 132,00 Kč
- prostředky Fondu soudržnosti 4 864 244,00 Kč
- podpora celkem 5 150 376,00 Kč (tj. 90% způsobilých výdajů)
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Návrh na usnesení:
ZM schvaluje Smlouvu č. 12123583 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 
ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí, podepsanou ředitelem Fondu dne 
17.6.2013, se subjektem: Státní fond životního prostředí České republiky, se sídlem Kaplanova 
1931/1, 148 00 Praha 11, IČ 00020729 v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím pod-
pisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

ZM schvaluje Smlouvu č. 12119363 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 
ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí, podepsanou ředitelem Fondu dne 
18.7.2013,  se subjektem: Státní fond životního prostředí České republiky, se sídlem Kaplanova 
1931/1, 148 00 Praha 11, IČ 00020729 v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím pod-
pisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

9. Dodatek č. 2 k SoD č. S3120415 „Zateplení obvodového pláště MŠ Husova“ a „Zateplení obvo-
dového pláště ZŠ Klášterní“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Místostarosta - Stavby byly zahájeny 4.7.2013 a dokončeny by měly být do 30.9.2013. 
Na ZŠ Klášterní byly od zhotovitele předloženy vícepráce kvůli rozdílnému výkazu výměr ve výši cca 
340 tis. Kč, jak je však uvedeno v důvodové zprávě nebyly tyto vcp akceptovány. Dále byly předlože-
ny požadavky na vcp, které byly zjištěny v průběhu prací na zateplení ve výši 450 tis. Kč, ze kterých 
jsme však připustili v dodatku navrhovaných  296 tis. bez DPH. Na stavbě MŠ je problém 
s rekonstrukcí střechy. Vzhledem k tomu, že nevyhověly tahové zkoušky mechanických kotev, není 
možné provést opravu střechy dle projektu. 
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Opravu střechy je možné provést ve dvou variantách:
Varianta a) znamená výrazné přitížení střechy, proto byl vypracován statický posudek, který toto přití-
žení připouští, ale to je již na hranici předpokládané únosnosti střešních panelů. Dodavatel vypracoval 
na obě varianty cenovou nabídku. Rozdíl v cenách je cca 60. tisíc Kč v neprospěch varianty b). Avšak 
vzhledem k tomu, že varianta a) je na hranici únosnosti a cenový rozdíl není výrazný, doporučujeme 
rekonstruovat střechu ve variantě b) a zajistit tak dlouhodobou životnost této opravy. Mgr. Lang –
mám dotaz na Ing. Kocandu. Bavili jsem se na FV 14.08.2013 ohledně těch dvou navrhovaných vari-
ant. Říkal jste, že tam má být rozdíl 200.000,- Kč. Tady vidím rozdíl 60.000,- Kč. Tam se něco změni-
lo? Ing. Kocanda – původní varianta byla taková. Byly nějaké kalkulace, které jsme měli v RM. Fi-
nální rozpočty, které šly do ZM jsem neviděl. Ta varianta, která předpokládala ten rozdíl, byla o tom, 
že se stávající střecha musela zatížit řádově 4 kamiony dlažby. Spíš než o peníze tu šlo o to, že statický 
posudek, který zpracoval Ing. Čeleda mluvil o tom, že je to „nějaký“ odhad. Nemáme výrobní doku-
mentaci. Proto jsme předpokládali nějaké parametry nosnosti. Nepracuje s exaktním papírem, kde je to 
potvrzené. Šlo o předpoklad, že by to mělo unést. Spočítal to tak, že je to někde na hraně, že ano…že 
je to možné zatížit. Nemůžeme se dívat pouze na tu cenu, je potřeba přihlédnout k tomu, že jde o škol-
ku a jakékoliv ohrožení do budoucna si nechce dovolit nikdo z nás. Pak se to upřesňovalo. Nevím 
v čem pak byly ty změny. To už ví pan místostarosta. Místostarosta – šlo o to, že se uvažovalo, že to 
zatížení nebylo takové, jaké navrhoval projektant. Pak se ukázalo, že pan Čeleda toto nedoporučuje 
a nechal to zatížení, které spočítal projektant. Proto ten rozdíl vyšel o to nižší. Mgr. Lang – při de-
montáži oken, především v budově A, došlo k vypadávání větších kusů omítky a dozdívacích materiá-
lů ostění a nadpraží oken, které bude potřeba zapravit. To se objevilo i na ZŠ Klášterní a co si pod tím 
mám představit? Překvapilo mě – z nadpraží? To se odloupávají překlady? Místostarosta – projekt 
předpokládal nějaké zazdění, možná odpoví pan Trunečka. Pan Trunečka – ohledně nadpraží – je 
vyplňováno mazaninou, ta se odloupává. Překlad se neodloupne. Místostarosta – pan Trunečka je 
autorský dozor a částečně technický dozor. Jde o Klášterní náměstí. Na Husové se také něco málo 
odlupuje, ale není to v takovém rozsahu, aby se to uznalo za vícepráce. Ing. Blaha – je zde napsáno, 
že jsme dodavatelské firmě vícepráce neuznali. Tím je myšleno – Rada města neuznala? Místostaros-
ta – já s autorským dozorem a s panem Kočím. Ing. Blaha – mě by jen zajímalo, zda to není stejný 
případ té střechy. Jestli se to dalo zjistit dopředu nebo nedalo. Starosta – je potřeba si uvědomit jednu 
věc a poprosím potom o upřesnění. Žádost o dotaci na takovouto akci se podává na základě investiční-
ho záměru s tím, že není nutná prováděcí dokumentace. Šetříme na obou stavbách kolem 2.000.00,-
Kč. Tím, že jsme nemuseli dělat prováděcí dokumentaci. Ale to s tím rizikem, že se objeví vícepráce, 
které jsme měli, mohli předpokládat. Ve chvíli, kdy se tu objeví vícepráce v určité částce, která je 
menší než ten milion korun, tak stále šetříme. Toto je potřeba si uvědomit. Ing. Blaha – poslední do-
bou se stává pravidlem, že jakákoliv investiční akce s sebou táhne vícepráce. A my pořád debatujeme 
o tom, zda jsme na to mohli přijít či ne. Např. : špatně se spočítaly okna/to jsme jim neuznali, … je to 
teď něco trochu jiného, ale jak my poznáme, že kdyby ten člověk přišel, podíval se na to, tak s tím 
mohl počítat. Máme tu člověka na úřadě, spoustu znalců, v ZM je také několik lidí se stavebním vzdě-
láním a nevím…pokud někdo předpokládá, že střecha bude vypadat takto, tak je asi základ tam vlézt 
a na tu střechu se podívat. Dělali jsme sokolovnu, problémy se střechou, zase vícepráce. Starosta – já 
s tebou souhlasím. Pan Trunečka – Sondy byly do kotvení, jinde byl štěrk. Dále vysvětluje problema-
tiku. Mgr. Košíček – nemám samozřejmě vícepráce taky rád, ale myslím si, že je potřeba se na to po-
dívat z pohledu, zda je ta vícepráce reálná nebo nereálná. I kdyby tu stavbu někdo prohlédl, tak by ta 
cena od víceprací stejně vzrostla. Jde o to, abychom dokázali pohlídat, zda jsou ty vícepráce opravdu 
opodstatnělé či nikoliv. A zda se to děje před či v průběhu realizace, to je lhostejné. Otázka je, aby nás 
někdo nepřipravil o peníze. Jestliže jsme museli střechu předělat, tak by ten projekt stejně byl o ty pe-
níze dražší. To je potřeba uhlídat. Zda se to děje před tím či potom,… starosta má naprostou pravdu. 
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Projekty si projektant nechá sakramentsky dobře zaplatit. Je otázka, zda se vždy dostaneme pod cenu 
projekčních prací na prováděcí projekt. To je pro město vždy výhodné. Je to o tom, abychom si dobře 
nechali nacenit vícepráce, zda jsou odpovídající provedenému dílu. Ing. Kocanda – nejpodstatnější je 
a to se týká všech dotací, aby nevznikla škoda. Ta škoda by mohla vzniknout tím, že by to bylo zahr-
nuté v rámci projektu a mohli jsme mít nějakým způsobem podíl dotace na tom. To je ta škoda, která 
může vzniknout. To, že to musíme zaplatit, to je i když je to vina projektu či nepředvídaná skutečnost, 
tak asi ano. Jde o to, že nechceme přijít o možnou dotaci. Máme takto postavené všechny smlouvy. 
Stavíme se tak ke všem dotačním titulům. Ten, který dělá projektovou dokumentaci, je zodpovědný za 
svoje dílo od začátku do konce. Pokud udělá projektant chybu, měl by za to nést zodpovědnost. Jde 
o to, aby byla možnost na ty práce, které byly přijatelné a které je nutné udělat, aby byla možnost na to 
získat tu dotaci. Tam by měla směřovat ta naše energie. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo č. S3120415 se 
subjektem Hrušecká stavební spol. s.r.o., U Zbrojnice 588, 691 56 Hrušky, na realizaci stavby 
„Zateplení obvodového pláště MŠ Husova, Moravský Krumlov“ a „Zateplení obvodového pláště 
ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov“ v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem 
tohoto dodatku.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.   

      Zdrželi se: 3 – HOLÁTKO Rudolf, VYBÍRAL Josef, LANG Petr, Mgr. 

11. Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK na zajištění poskytování pečovatelské služby 
v roce 2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. 
Zastupitelstvu města jsou předkládány tyto návrhy smluv:

1. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu  Jihomoravského kraje  -  účelové neinvestiční finanč-
ní podpory ve formě dotace - na zajištění poskytování pečovatelské služby občanům města Mo-
ravský Krumlov prostřednictvím příspěvkové organizace Centrum sociálních služeb Znojmo, U 
Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo (na základě žádosti města evidované pod č.j. JMK 8462/2013). 
Dotace je na rok 2013 poskytována ve výši 200 000 Kč,

 Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu  Jihomoravského kraje č. 19843/13/OKH ze dne 4.7.2013 
(žádost č.j. JMK 33747/2013) k témuž účelu, dotace v částce 100 000 Kč (individuální dotace).
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První smlouvu o  poskytnutí dotace schválilo Zastupitelstvo Jihomoravského kraje na svém 5. zasedání 
konaném dne 25.4.2013 usnesením č. 390/13/Z 5, druhou smlouvu na stejném jednání usnesením č. 
432/13/Z 5. Návrhy smluv obsahují podmínky použití dotace, její vyúčtování a sankční ustanovení 
v případě porušení povinností příjemce. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
na zajištění  poskytování pečovatelské služby pro občany města Moravský Krumlov Centrem 
sociálních služeb Znojmo, příspěvkovou organizací, na rok 2013 a pověřuje starostu města jejím 
podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
na zajištění poskytování sociálních služeb na rok 2013 č. 19843/13/OKH a pověřuje starostu 
města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

12. Smlouva č. 97/2013 o poskytnutí příspěvku na zajištění poskytování pečovatelské služby Cen-
trem soc. služeb Znojmo v roce 2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. Dne 6.2.2013 požádala příspěvková organizace Centrum sociálních služeb 
Znojmo, se sídlem U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo (dále jen „CSS“) o finanční podporu z rozpočtu 
města Moravský Krumlov za účelem zajišťování poskytování pečovatelské služby pro občany města 
Moravský Krumlov, včetně obyvatel Domu s pečovatelskou službou, v roce 2013 ve výši 800 000 Kč.
Poskytnutí finančních prostředků je účelově vázáno na krytí provozních neinvestičních výdajů, kon-
krétně mzdových a ostatních osobních výdajů a odvodů na sociální a zdravotní pojištění, příp. bude 
sloužit na úhradu materiálových a nemateriálových výdajů spojených se zajišťováním uvedené služby. 
CSS byl v roce 2012 městem  poskytnut příspěvek ve výši 800 000 Kč. Celkové vykázané náklady na 
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zajišťování pečovatelské služby v tomto roce činily 3 221 584,92 Kč. Organizace požádala město o 
dotaci ve stejné výši jako v minulém roce. V návrhu smlouvy jsou konkrétně upraveny práva a povin-
nosti smluvních stran, způsob poskytnutí, podmínky použití a vyúčtování příspěvku. Poskytnuté fi-
nanční prostředky podléhají kontrole podle zákona č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve veřejné 
správě a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů. Kontrolou čerpání příspěvku, pro-
vedenou za rok 2012 zaměstnanci referátu kontroly Městského úřadu Moravský Krumlov u CSS dne 
22.4.2013, nebyly zjištěny nedostatky. Příspěvek byl použit v souladu s účelem stanoveným ve 
Smlouvě č. 183/2012. O financování pečovatelské služby v roce 2013 rozhodlo Zastupitelstvo města 
na svém 22. zasedání konaném dne 18.2.2013, které na tento účel v rámci rozpočtu města schválilo 
CSS  příspěvek ve výši 800 000 Kč – výdajová část rozpočtu § 4351. Na základě smluv získalo město 
na zajišťování pečovatelské služby pro letošní rok od Jihomoravského kraje finanční podporu ve formě 
účelové neinvestiční dotace celkem ve výši 300 000 Kč (200 000 Kč + 100 000 Kč).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu č. 97/2013 o poskytnutí příspěvku na zajištění poskyto-
vání pečovatelské služby Centrem sociálních služeb Znojmo v roce 2013 ve výši a za podmínek, 
jak je v ní uvedeno, a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

13. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK k realizaci projektu Výchovně rekreační tábor 
pro děti – č. 020003/13/OŠ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje č. 
020003/13/OŠ a pověřuje starostu podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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14. Zápis ze 17. a 18. zasedání Kontrolního výboru ze dne 15.04.2013 a 26.06.2013 – předkládá 
Ing. František Šlapanský, předseda KV

Pan Procházka – pokud máte dotazy, Ing. Šlapanský mě pověřil zodpovězením dotazů. A dále, kdo 
má návrh na provedení kontroly. Máme jeden, na prověření koupaliště. Starosta – prověřte kanalizaci, 
zda je vše v pořádku (veškerá dokumentace, smlouvy,..). 
    
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis ze 17. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 
15.04.2013.

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis ze 18. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 
26.06.2013.

15. Správa majetku města - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

17.05 hodin – Mgr. Škarková odchod – nyní zastupitelů celkem 18.

1. Odkupu pozemků – úprava kupní smlouvy
1. Úprava znění smlouvy o budoucí kupní  smlouvě k  pozemků par.č. 3483/83 a 3483/96
Pan Kabelka - Vlastníci pozemků par.č. 3483/83- orná půda o výměře  3632 m2 a par.č. 3483/96 –
orná půda o výměře 6988  vedené na LV 1324 nacházejících se v lokalitě Horní Novosady v k.ú. Mor. 
Krumlov, souhlasí s jejich prodejem za cenu 150,- Kč a požadovali uzavřít řádnou kupní smlouvu až 
v lednu 2015 a navrhli smluvní pokutu pro obě strany ve výši 450.000,- Kč. Rada města na své 53. 
schůzi konané dne 2.7.2013 s podmínkou uzavření smlouvy souhlasila s tím, že smluvní pokuta bude 
pouze 100.000,- Kč a cena za pozemky bude snížena o výši daně z převodu nemovitostí, kterou bude 
hradit v roce 2015 pak kupující. S prodávajícími byly tyto změny projednány a bylo vypracované nově 
znění smlouvy o budoucí kupní smlouvě, ve které se snížila kupní cena na částku 144,- Kč/m2 a město 
se zavazuje uhradit daň z převodu nemovitosti. Rada města na své 54. schůzi konané dne 30.7. schváli-
la uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě v předloženém znění s tím, že bude projednáno 
v zastupitelstvu města snížení ceny ze 150,- Kč/m2 na 144,- Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města revokuje svoje usnesení č. 26/2013 bod č. 16 z 25. zasedání ZM konaného 
dne13.5.2013.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0 , Zdrželi se: 0 
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Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků  par.č. 3483/96 – orná půda  o výměře 6988 m2  
a par.č. 3483/83 – orná půda o výměře 3632 m2 vedené na LV 1324 od vlastníků v lokalitě Horní 
Novosady, k.ú. Mor. Krumlov  za cenu 144,- Kč/m2 a pověřuje starostu města  podpisem předlo-
žené smlouvy o budoucí kupní smlouvě.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

16. Korespondence

Starosta – materiál, který jsem otevřel dnes, předkládám jej dodatečně. Jde o vyjádření ředitele festi-
valu CONCENTUS MORAVIAE ke koncertům v Moravském Krumlově. Zároveň zítřejší RM pro-
jedná vyúčtování těchto dvou koncertů v Mor. Krumlově. Pro ty, kdo budou mít zájem, předložím. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí vyjádření ředitele festivalu CONCENTUS MORAVIAE 
v roce 2013 ze dne 02.08.2013. 

17. Různé
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé.

18. Diskuze 
Pan Vybíral – můžeme si promítnout fotky? Starosta – ano. Teď se na to chystám (Dále promítá fo-
tografie). Ano, už to vidím, musíme to vyřešit. Pan Kabelka - na květnovém ZM jste byli informováni 
o zřízení věcného břemene. Šlo o ty garáže u DPS. Je tam kanalizace, proto věcné břemeno. Vlastníci 
na to nepřistoupili, takže tato věc padá. To jen pro upřesnění. Dále chci informovat občany o odstřelu
holubů. Plánujeme to teď, poslední prázdninový víkend. A zda to bude účinné či nutné, budeme mít 
ještě další termín. Prosím vás tedy, zda byste mohli občany o této akci informovat. 

19. Usnesení
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : Mgr. Jan Košíček
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20. Závěr
Pan starosta ukončil jednání v : 17.23 hod. 

Zapisovatelka :
…………………………………..

                    Bc. Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
         Ing. Vladimír Lang

                                                             

…………………………………..  
  PharmDr. Marie Strieglerová              
   

V Moravském Krumlově, dne 29. 08. 2013

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek                       Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov 
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